
 
 

Dagsorden for ordinært bestyrelsesmøde i  
Trelleborg Golfklub Slagelse. 

 
 

TGS’ klubhus, Oksebrovej 13, 4200 Slagelse  
tirsdag den 17. juni 2025, kl. 17.30 - 21.00, 

 
Referat 

 
Gennemføres efter nedenstående dagsorden. 
 
Udover bestyrelsesmedlemmer og -suppleanter deltager nedenstående efter 
behov i dele af mødet: 

• Greenkeeper/René 
• Sekretariatsleder deltager i pkt. 1-4. 

 
1. Godkendelse af dagsorden og referat af seneste 

bestyrelsesmøde. Referatet er godkendt efter fremsendelse til 
bestyrelsen. 

 
2. Generel orientering om TGS’ drift og løbende sager. 

 
a. FU, herunder opfølgning på diverse aktionspunkter. 

i. Greenkeeper elev status – Rene orienterede om status.  
ii. Restancer/årshjul ved Jakob – Jakob fremlagde forslag til 

håndtering af kontingentrestancer. 
iii. Mad og drikke til DGU kampe/Erik – besluttet at man får 

betalt en øl hjemme/ude fra næste sæson, ingen mad. 
iv. Shop/Fitting/Erik – Smørum kontaktet for etablering af en 

shop. Erik fremlagde fremsendt koncept, som blev 
diskuteret. Der etableres et møde med Smørum, hvor 
muligheder diskuteres. 

v. Projektor. – der er kommet en afklaring. 
b. Samarbejdet med MALSK – samarbejdet blev drøftet. 
c. Sekretariat, herunder aktuelle sager, forslag og feedback.  

i. Buggy årskort ”misbrug”, hvad gør vi? – Henriks forslag 
blev diskuteret, beslutning tages på august mødet. Der 
var en drøftelse af forskellige adfærdsmønstre ved 
benyttelse af buggie, det blev snakket om, at reglerne for 
benyttelse af buggies præciseres i nyhedsbreve, 
opsætning i buggies og opsætning ved bestilling af 
buggies.  

ii. Malene fremlagde forskellige problemstillinger som blev 
drøftet på bestyrelsesmødet. Sponsormatch er den 15. 
august under planlægning, info forventes leveres af Poul 



 
Erik. DGU turnering ungdom, årgangsmesterskaberne 
igen skal der bruges frivillige. Skingames sponsorer, der 
mangler stadig sponsorer. Efterspørgsel om frit spil på 18 
spils banen for 9 huls medlemmer i juli måned, dette vil 
der ikke blive åbnet op for, men der kommer en mulighed 
for reduceret betaling fra d 1.juli med forpligtelse for 
2026. Den nye spilordning (12 klubber) der skal ske en 
yderligere markedsføring. Kvinder og golf afsluttet, der er 
givet et godt tilbud om medlemskab af 9 huls banen. 

d. Greenkeeper 
i. Pumpestation Status ved René – Der mangler stadig at 

blive set på pumpehuset, så vi kan tage det med i vores 
budgetlægning. Vi mangler sponsor til ukrudtsbehandling. 
Dollarspot er observeret især på 9 huls banen, lidt på 18 
huls banen, det er blevet behandlet og det holdes i skak, 
så der er ingen panik. Der forsvinder stadig bolde fra 
drivingrange, denne problemstilling tages op på det 
kommende bestyrelsesmøde, Malene sender materiale til 
stillingtagen. Oprydning ifm., etablering af trænerhus 
løses af Rene sammen med Mikkel. 

 
3. Økonomi ved Poul Erik 
. 

a. Nøgletal, år til dato. Afvigeforklaringer. – gennemgået og drøftet.  
b. Medlemsudvikling. – gennemgået og drøftet. 
c. Budgetopfølgning og -justering. – var med under punkt a. 
 
 

4. Projekter. 
 

a. Status i besluttede projekter.  
i. Trænings studie ved – computer? PE. – se tidligere punkt 

b. Nye projekter til drøftelse og beslutning. – trænere kommer med et 
oplæg som omfatter deres arbejdsområde/drivingerange, 
indspilsbane mv. 

c. Fastlæggelse af projektansvarlige. – foretages samtidig med 
igangsætning af nye projekter. 

d. Investeringsplan. Vision og prioritering. – Gennemgang af 
investerings/vedligeholdelsesplaner gennemgås på næste 
bestyrelsesmøde. 

e. Nye behov og tiltag. – intet. 
 

 
5. Aktiviteter. 
 

a. Medlemsmøde d 19 juni – reklame mm. – bestyrelsens deltager 
med et begrænset antal. 



 
b. DGU BI opfølgning. – mødet d 2.juli, deltagere meldt til. 
c. Fastlæggelse af klubaktiviteter næste 3-6-12 måneder. 
d. Bestyrelsesdeltagelse og -ansvar. 
e. Adgang til 1 Ca. Tee.25 % af weekender før kl 12 er blokeret – talt 

om dette, der kommer ingen ændringer. 
f. HCP max på 18 huls banen – ingen ændring 
g. 4 bolde i weekenden før kl 12 – vi følger udviklingen, ikke taget 

nogen beslutning endnu. 
h. Budget 2026 – forudsætninger mm. – drøftes på mødet i august 

i. Buggy  
ii. Kontingent mm 

i. Kontingent efter sommer. – Erik laver oplæg til mødet i august. 
i. 9->18 huls tilbud 
ii. Prøvemedlemmer resten af 2025 (incl 2026) 

 
6. Kommunikation og markedsføring. 
 

a. Adfærdsregulerende tiltag. Oplæg fra Allan/Jakob – drøftet 
forskellige problemstillinger, kan vi ændre adfærd via kampagner. 
Projekt mht. affald på banen – Allan kontaktes.  

b. Kommunikationsplan. Samarbejde med sponsorudvalget som et 
”koordinationsudvalg”. – se tidligere punkter. 

c. Markedsføringsplan. – forslag bliver fremlagt til mødet i august. 
d. Sager til bred orientering. – drøftet. 

 
 
7. Information fra bestyrelsens udvalgsrepræsentanter. 
 

a. Baneudvalg. – køre fint. 
b. Begynderudvalg. – køre fint. 
c. Husudvalg. Lupiner hul 9-10 - drøftet 
d. Ungdomsudvalg. – køre fint, fast stamme af unge som er glade for 

træningen. 
e. Regeludvalg. – fint som det plejer. 
f. Rekrutteringsudvalg. – udvider sæsonen med nye datoer i 

august/september 
g. Sponsorudvalg. – tager fat efter ferien, satser på at være på plads 

med samtlige sponsorer inden jul.  
h. Sportsudvalg. – respekt for det elitearbejde der bliver lavet. Der 

kommer flere, så der laves udtagelsesmatcher. 
i. Turneringsudvalg. – i gang med de sidste knæbøjninger ift. 

festugen, der arbejdes på præmier. Drøftet hvor klubmesterskabet 
med rette burde forankres. Erik og Mike tager en drøftelse med 
Mikkel (træner). 

 
8. Henvendelser til bestyrelsen. 
 



 
9. Bestyrelsesdrøftelse. 

 
a. Henvendelser fra bestyrelsen. - intet 

 
b. Enkeltsager. - drøftet 
 
c. Budget næste år. 1 udkast til d 12 august – PE kommer med 

udkast til næste bestyrelsesmøde. 
 
d. Orientering vedr. lønforhandlinger. – orienteret, effektueret. 
 
e. Overenskomst 3F. – der indhentes oplysninger, drøftes ved 

lejlighed. 
 

 
10. Eventuelt.  

 
11. Fastlæggelse af næste møde. 

 
a. Bestyrelsesmøde tirsdag den 12. august, 17.30-21.00, (FU-møde 

torsdag d 7 august, 17.30-19.00.  

 
 
 
Referent 
 
Kim Møllmann 

   


